vzletvpn.com Privacy Policy

Date: February 20, 2025

VzletVPN provides a virtual private network (VPN) service that helps you stay secure and

anonymous online from anywhere in the world.

We respect your privacy. By using our website, applications, or services, you acknowledge that

you accept this Privacy Policy and agree to follow it.

Our core principle is to collect only the minimum amount of information necessary to operate our

services.

1. Data we collect

• When you start our Telegram bot, we only receive your **Telegram ID**, which does not

reveal personal details.

• When you contact support via Telegram chat, we may see your Telegram nickname.

We do not collect other personal data.

2. How we use information

We may measure overall usage, such as traffic volume and session duration, to ensure service

quality and stability.

3. Device/diagnostic information

We do not collect details about your device or system.

4. Sharing with third parties

We do not sell, trade, or disclose your information to third parties.

## 5. Legal compliance

VzletVPN operates in accordance with the laws of the **Republic of Kazakhstan**. No special license is required for providing VPN services.

#### 6. Cookies

We use cookies to improve website usability (e.g., language preferences, visited pages). You may block cookies in your browser, but some features may not work correctly.

# 7. Third-party services

Some third-party tools on our site (e.g., analytics, support widgets) may independently collect limited data. Their use is subject to their own privacy policies, which you can review on their websites.

#### 8. Links to other websites

Our site may contain external links. We are not responsible for their content or privacy practices.

#### 9. Children's use

VzletVPN services are not intended for minors (under 18). We do not knowingly collect data from children. If such data is discovered, it will be deleted.

# 10. For users in the European Economic Area (EEA)

Under GDPR, we process data only for:

- Providing services (VPN access, account management, support).
- Service improvement and communication with users.
- With explicit user consent, which can be withdrawn anytime.

EEA residents may exercise GDPR rights by contacting us at support@vzletvpn.com.

11. Updates

We may update this Privacy Policy to reflect changes in law or our services. Continued use of

VzletVPN confirms your acceptance of the updated policy.

Effective date: February 20, 2025

Contact: support@vzletvpn.com

vzletvpn.com Политика конфиденциальности

Дата: 20 февраля 2025 г.

VzletVPN предоставляет сервис виртуальной частной сети (VPN), который позволяет

безопасно и анонимно пользоваться интернетом в любой точке мира.

Мы уважаем вашу конфиденциальность. Используя наш сайт, приложения или сервисы, вы

подтверждаете, что принимаете настоящую Политику конфиденциальности и обязуетесь её

соблюдать.

Наш принцип – собирать только минимально необходимую информацию для работы

сервиса.

1. Какие данные мы собираем

• При запуске нашего Telegram-бота мы получаем только ваш Telegram ID, который

не содержит личных данных.

При обращении в поддержку через чат в Telegram мы можем видеть ваш никнейм.

Мы не собираем другие персональные данные.

2. Использование информации

Мы можем учитывать общий объём трафика и длительность сессий для обеспечения

стабильности и качества работы сервиса.

3

## 3. Диагностическая информация/устройство

Мы не собираем данные об устройстве или системе.

### 4. Передача третьим лицам

Мы не продаём и не передаём ваши данные третьим лицам.

#### 5. Закон

VzletVPN работает в соответствии с законодательством **Республики Казахстан**. Для предоставления VPN-услуг не требуется специальная лицензия.

#### 6. Cookies

Для удобства использования сайта применяются cookie-файлы (например, для сохранения языка и истории посещений). Вы можете отключить cookies в браузере, но часть функций сайта может работать некорректно.

## 7. Использование сторонних сервисов

На сайте могут использоваться сторонние сервисы (например, аналитика, виджеты поддержки), которые самостоятельно собирают ограниченные данные. Их политика конфиденциальности размещена на их сайтах.

# 8. Ссылки на другие сайты

Наш сайт может содержать ссылки на сторонние ресурсы. Мы не отвечаем за их содержание и защиту данных.

## 9. Использование детьми

Наши услуги не предназначены для лиц младше 18 лет. Мы сознательно не собираем данные детей. В случае обнаружения такие данные удаляются.

10. Для пользователей из Европейской экономической зоны

**(E33)** 

В рамках GDPR мы обрабатываем данные только для:

• Предоставления сервисов (доступ к VPN, управление подпиской, поддержка).

• Улучшения качества и обратной связи.

• С согласия пользователя, которое можно отозвать в любое время.

Резиденты ЕЭЗ могут реализовать права GDPR, обратившись к нам по адресу

support@vzletvpn.com.

11. Обновления

Политика может обновляться в связи с изменениями законодательства или сервиса.

Продолжение использования VzletVPN означает согласие с обновлённой редакцией.

Дата вступления в силу: 20 февраля 2025 г.

Контакты: support@vzletvpn.com

5